

# Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

**Datum 2022-09-21**

*Närvarande: Nathalie Wahlner, Emma Landelius, Lina Sandin, Alva Vallin, Thea Tonneman, Freja Turén, Nathalie Enkvist, Linnea Tillkvist, Ida Allander.*

*Ej närvarande: Sofia Gerhardsson.*

*Plats och tid: Key-Huset , 15.15.*

---

## § 1 MÖTETS ÖPPNANDE

---

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet öppnat 15.17.

### § 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Linnea Tillkvist och Nathalie Enkvist

### § 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

### § 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna skulle gjort sedan senaste mötet.

---

## § 2 BORDET RUNT

---

### § 2.1 ORDFÖRANDE

- Har haft kontakt med KVVIT, StuFF, Programansvarig angående KVVIT.
- Gått på SEKT-möte.
- Blivit kontaktad angående kodstuga.
- Har fixat inför fulvinsrundan

### § 2.2 KASSÖR

- Har kollat med KVVIT om detaljer gällande KVVIT.
- Kognitivet har frågat om mer spons

### § 2.3 INFORMATÖR

- Maillistor fixade
- Skickat ut första månadsbrevet

### § 2.5 AMO

KVVIT, möte och brygger fulvin.

### § 2.6 MANA

- Haft kontakt med sponsorer
- Ska ha möte med Skandia banken

## § 2.7 MYSA

- Varit på möte med gröna sektioner
- Fixat inför fulvinsrundan
- Har hört av sig till PULS

## § 2.8 UB

- Har tillsatt klassrepresentanter till alla år (Emma W suppleant nästa termin)
- Pratar med KodVet angående kodstuga

## § 2.9 MÄSTERICHEF

Frånvarande.

## § 2.10 UTRIKESANSVARIG

- Fortsätter att hålla kontakt med utbytesstudenterna
- Börjat planera möte

## § 2.11 ALUMNIANSVARIG

- Kollat med programansvarig angående datum till KVIA (vecka 47).

---

## § 3 DAGENS PUNKTER

---

### § 3.1 FULVINSRUNDA

Träffas 17.00! Kolla med Isak om högtalare.

#### **Bryggning av fulvin**

Bryggningen för alla ansvariga går enligt planerna. Lämnar fulvinstunnor hos Nathalie W.

#### **Lekar, rekvisita**

##### 1:a varvet

- Stupröret

Två bunkar (Ida), 1,5L flaskor (Nathalie) och 100 sugrör (Freja).

- Mata hästen

Något att springa runt.

- Purjolöks-duell

Purjolök, ca 4st (Freja). Bunkar 2 st (Thea).

- Nynna låten

Låtlista samt någon med mobil som kan spela den.

- Gångstilar

## 2:a varvet

- Skrik & panik

Högtalare (Linnea).

- Sex-ställningar med ballonger

Ballonger, ca 120 st (Freja)

- Norsk fylla

Kryckor (Thea)

- Purjolöksgolf

Purjolök, ca 10st. (Freja). Tennisbollar 4st. (Thea)

- Nylonstrumpe-duell

Nylonstrumpor (Freja). Tennisbollar 2 st.+ Funligt flaskor 2st (Lina)

Varv 1

Lag 1: Lina (purjolöks-duell)

Lag 2: Ida & Linnéa (Stupröret)

Lag 3: Freja, Thea (Mata hästen)

Lag 4: Nathalie W, Nathalie E (Nynna låten)

Lag 5: Alva, Emma Gångstilar

Varv 2:

Lag 1: Nathalie E (skrik och panik)

Lag 2: Freja, Thea (Sex-ställningar med ballonger)

Lag 3: Linnéa och Ida (Norsk fylla)

Lag 4: Nathalie W, Lina (Purjolöksgolf)

Lag 5: Alva, Emma (Nylonstrumpe-duell)

## **HG förköp**

Många anmälda!! kul! Hämta ut HG biljetter (Freja & co)

**Mat** (Nathalie W, Lina)

Ostfralla

Delicatobollar

Dricka? VATTEN e sexigt (alla som brygger vin tar med dunkarna)

Glutenfritt och vegan (5 st)

## **§ 3.2 KOGVET-LUNCH**

Oktober, Idas ansvar.

## **§ 3.3 MÖTE MED ISABELLE INFÖR SITTING**

Dags att boka ett möte med Isabelle, Ett längre eftermiddagsmöte. Alla ska vara med på mötet, strukturera upp därefter.

### § 3.4 ORBI

En app för kårservice, ska tillföra förenklad åtkomst till listor på medlemmar samt biljettförsäljning osv. Mer information kommer, tills vidare får alla gärna skriva frågor till Lina.

### § 3.5 INFORMATION FRÅN SEKT-/INSEKT MÖTE

- Årsrapporter istället för termins- rapporter.
- Vill vi ha föreläsning med psykologerna så kan vi höra av oss med dom.
- Pub med psykologerna! både höst och vår/sommar.

### § 3.6 GEMENSAM KALENDER

Göra en google kalender där vi lägger in allting som rör styret och när man är upptagen.  
(Nathalie E ska ha rosa)

### § 3.7 GRUPPKONTRAKT

Lina skriver ut kontrakt och tar med till ett möte så fort hon fått tillgång till det.

### § 3.8 PRESENTATIONER PÅ SOCIALA MEDIER

Diskutera vidare på nästa möte och bestäm kategorier.

### § 3.9 RYGGSÄCKAR STATUS

Bild på ryggsäck snart klart, skicka ut mejl inom snar framtid. Målet är att beställa innan september slut.

### § 3.10 MÅNADSBREV OKTOBER

- Fulvinsrunda recap?
- KVIT recap?
- Kogvet lunch
- Studiestugan
- Valpub

### § 3.11 KVIT- LÅN

KVIT vill låna 30 000 kr. Har vi ekonomisk beteckning är det ok, men vi måste skriva ett kontrakt då. Styrelsen kassör och KVIT kassör bör ha ett möte angående detta innan beslut tas.

### § 3.12 UTLÅNING - GRÖNA SEKTIONER

Nathalie E har haft möte med gröna sektioner, pratat om att låna saker emellan sektioner. Kolla med Kognivet angående vad vi har att låna ut till detta.

---

## § 4 ÖVRIGA FRÅGOR

---

### § 4.1

---

## § 5 NÄSTA MÖTE

---

Nästa möte är måndag 26/9 kl 12:15-13:00 i sal P36

---

## § 6 BORDET RUNT

---

### § 6.1 ORDFÖRANDE

Gruppkontrakt

### § 6.2 KASSÖR

Undersöka lånmöjligheter för KVIT, och i sådana fall skriva kontrakt och ha ett möte med KVIT-kassör.

Fakturera programspans

### § 6.3 INFORMATÖR

Gör ett dokument för relevanta maillistor och vilka man når ut till via dom

### § 6.5 AMO

Kogvet lunch. Fixa Google Kalender tills på måndag. SSG möte fredag och AMO-utbildning lördag.

### § 6.6 MANA

- Höra av sig till sponsorer gällande KVIA vecka
- Dubbel kolla vilka som har betalat ovve
- Få text paragraf från sponsorer till ryggsäck och skicka till nathalie w
- Maila till marknadsbyrån om bild-exempel på ryggsäck. pris
- Bunke, tennisbollar, kryckor till fulvinsrundan

### § 6.7 MYSA

- Se till att få tag i PULS och skriva kontrakt
- Få ordning på Sektionsrummet

### § 6.8 UB

- Studiestuga - evenemang, mail samt dela på instagram?
- Uppstartsmöte med klassrepresentanterna?
- Programråd

### § 6.9 MÅSTERICHEF

Frånarande.

## § 6.10 UTRIKESANSVARIG

- Bestämna ett datum för ett första möte med Cognac

## § 6.11 ALUMNIANSVARIG

-

---

## § 7 MÖTETS AVSLUTANDE

---

Mötets ordförande Lina Sandin förklarade mötet avslutat.

### Vid protokollet

Sekreterare: Nathalie Wahlner

*Nathalie Wahlner*  
.....

Ordförande: Lina Sandin

*Lina Sandin*  
.....

Justerare: Nathalie Enkvist

*Nat Enkvist*  
.....

Justerare: Linnea Tillkvist

*Linnea Tillkvist*  
.....